

Request for Quotations Demande de propositions



GREATER MONCTON INTERNATIONAL
AIRPORT AUTHORITY INC.
DIRECTION DE L'AÉROPORT INTERNATIONAL
DU GRAND MONCTON INC.

SUPPLY OF RUNWAY DE-ICING MATERIALS

The Greater Moncton International Airport Authority (GMIAA) invites interested parties to submit quotations for the supply of runway de-icing materials.

Request for Quotations documents and other information, must be requested by e-mail to admin@cyqm.ca.

This request for quotations will close at 2:00 p.m. (local) on Friday, November 22, and all submissions must be sent electronically to the following address: admin@cyqm.ca

Proposals submitted will be privately opened following the Request for Quotation close. GMIAA reserves the right to announce only information it deems appropriate.

APPROVISIONNEMENT EN MATÉRIEL DE DÉGLAÇAGE DE PISTES

La Direction de l'Aéroport international du Grand Moncton (DAIGM) invite les parties intéressées à soumettre des propositions de prix pour l'approvisionnement en matériaux de déglacage de pistes.

Les documents de la demande de propositions et autres informations doivent être demandés par voie électronique à admin@cyqm.ca.

La date de clôture de cette demande de propositions est le vendredi 22 novembre à 14h (heure locale), et toutes les soumissions doivent être envoyées par voie électronique à l'adresse suivante : admin@cyqm.ca

Les propositions soumises seront ouvertes en privé immédiatement après la clôture de la demande de propositions. La DAIGM se réserve le droit d'annoncer seulement les informations qu'elle juge appropriées.